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Verkeerssituatie Gravensloot 

De afgelopen periode hebben we diverse keren in de media vernomen dat het College in 

gesprek is met omwonenden over de verkeerssituatie op Gravensloot. Gezien de 

verschillende belangen die er spelen zijn er veel mensen betrokken, spelen er complexe 

dilemma’s en krijgt ook de CDA fractie diverse geluiden van inwoners die bezorgd zijn.  

Wij hebben daarom de volgende vragen: 

1. Wat was de aanleiding dat het college een verkeersonderzoek is begonnen? 

2. Met welke inwoners(-groepen) zijn gesprekken over de problematiek en eventuele 

oplossingsrichtingen gevoerd?  

3. Hoe verlopen de gesprekken met de betrokkenen over de verkeerssituatie op 

Gravensloot? 

4. Wat zijn de naar voren gebrachte knelpunten en welke oplossingsrichtingen zijn 

onderzocht en besproken? 

5. Op welke manier denkt het college tot een besluit te komen? 

6. Op welke termijn verwacht het College de raad over een voorgenomen besluit te 

kunnen informeren? 

7. Wat zal de rol van de raad zijn bij deze belangenafweging? 

Namens de CDA-fractie, 
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http://www.dichtbij.nl/woerden/regio/artikel/4229145/zakpaal-op-s-gravensloot.aspx

